
Interpelácia č. 81/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

Čo je s tým parkoviskom medzi kostolmi? Pán prednosta, je to dačo, robí sa, to som 

interpeloval asi pred tromi mesiacmi.  

 

Mgr. Sovák: 

Boli tam nejaké súhlasné stanoviská. Je to na ceste, na riešení vysporiadania vecí ohľadom 

toho, kto, čo urobí. Je to na ceste, takže rieši sa to. Vysypalo sa tam to kamenie, čiže nie je to 

v blate, je to, ale ešte nie je to dokončené a takisto aj prístupová cesta.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 


